

## Romssa Sámi Searvi - Stivračoahkkima beavdegirji

### Tromsø Sameforening - Referat fra styremøte

Áigi / Tid: 11.05.2016 kl. 19:00  
Báiki / Sted: Egon, Storgata 50  
Boahtán / Tilstede: Sauli Guttorm, Vidar Andersen, Hilde Pedersen, Lisa Pedersen, Raimo Valle, Sylvia Sollien  
Forfall: Lene Rødmyr, John Egil Svinsås Magga

#### Ášši/Sak 13. 2016 Diehtun / Til orientering

- Prosjektleder Gunn Bårdsen har trukket seg fra Samisk Hus forprosjektet. Prosjektet inviteres til å orientere om innhold og fremdrift på medlemsmøte 19. mai. 2016.
- Internasjonal uke i 1.-11. juni. Åpent møte 12.5. Frist for å foreslå bidrag 19.5. Åpent møte 27.5.
- Konserten 18. mars ble avlyst pga sykdom i ensemblet.
- Hittil i år har vi 62 medlemmer som har betalt kontingent.

#### Ášši/Sak 14. 2016 Kurssat / Kurs

Det har vært aktivitet på kursfronten siden sist.

**Redesignkurs** for ungdom ble avholdt 16.-17. april med 4 deltakere. Kurslærer Charlotte Nilsen.

**Lulesamisk duodji-kurs** ble startet 6. mai og pågår omtrent en dag i uka, dette er et 40-timers kurs med 8 deltakere. Kurslærer Lillian Urheim.

**Beltekurs:** Lisa har vært i kontakt med kursleder for utstyrsliste. Vi må avvikle kurs innen 10.6. for å beholde støtten vi har fått fra FriFond, inntil 15 deltakere. Lisa og Vidar søker for å få istand kurset siste helga i mai evt første helg i juni.

**Jegerprøvekurs** - ingen endring i status. Vidar finner ut hvordan vi kommer videre med dette.

#### Ášši/Sak 15. 2016 Čakčariemut / Høstgilde

Tidspunkt: lørdag 15. oktober foreslås som dato.

Vi ønsker primært én artist som kan trekke et bredt publikum.

Ha som mål å markedsføre datoen på sommerens festivaler; Riddu og Markomeannu.

Skal vi ha dagsprogram så må vi ha samarbeidspartnere.

Vi overlater dette til kulturutvalget som innkalles til møte med Sauli 24. mai.

#### Ášši/Sak 16. 2016 Ruhtaohcan / Søknad om midler

Vi må sende søknad til sametinget om kulturmidler for høstgildet. Sjekke om det finnes andre kilder, som f.eks. fylkeskommuner.

Ansvarlig: Sauli og Vidar.

## **Ášši/Sak 17. 2016 Miellahttočoahkkin 19.05.2016 / Medlemsmøte**

Medlemsmøte torsdag 19. mai kl 19.00, møteleder Raimo Valle siden Sauli er bortreist.

Sted: G andre etg. Storgata 49. Inngang gjennom pub'en.

Saksliste:

1. Valg av møteleder og referent
2. Orienteringssaker: - orientering om Samisk hus
3. Oppnevning av medlemmer til NSRs lokale valgstyre for Gáisi valgkrets
4. Gjennomgang av saker til Sametingets plenum 6.-10. juni:
  - Plenumsledelsen foreslår følgende saksliste:
  - Sak 14/16 Konstituering
  - Sak 15/16 Sametingsrådets beretning om virksomheten
  - Sak 16/16 Spørsmål til Sametingsrådet
  - Sak 17/16 Kunngjøring av nye saker
  - Sak 18/16 Sametingets melding om samiske kulturinstitusjoner
  - Sak 19/16 Samiske stedsnavn i offentlig bruk
  - Sak 20/16 Sametinget som veiviser for bruk av samisk språk
  - Sak 21/16 Sametingets reviderte budsjett 2016
  - Sak 22/16 Sametingsmelding om areal og miljø
  - Sak 23/16 Sametingets forretningorden – endring
  - Sak 24/16 Sametingets kontrollutvalg – årsmelding 2015
5. Oppnevning av fire delegater til NSRs landsmøte ca. 7. oktober.
6. Eventuelt - frist for innmelding av saker: innen 18. mai kl 12.00

*Møtet hevet kl 20.45. Referent / Čallit: Hilde Pedersen*